
Trafiknämnden 1 (1) 

Yttrande angående Göteborgsförslag [970] - 
Färgade cykelbanor för ökad säkerhet och 
trygghet

Yttrande 
Fokus för att öka cykelsäkerheten i Göteborg är bättre underhållna cykelbanor eftersom 
det sker många singelolyckor bland annat beroende på väglag. Staden har idag en stor 
underhållsskuld för cykelbanor som snabbt behöver klaras av. Den röda asfalten är 
betydligt dyrare än den ordinarie svarta asfalten och därför är i första hand fler asfalterade 
kilometer cykelbana prioriterat, jämfört med att ha röd asfalt som regel på alla 
cykelbanor. 

Idag görs cykelöverfarter och cykelpassager röda i Göteborg. Vi anser i likhet med 
förslagsställaren att färgade cykelbanor kan öka tydligheten i trafikmiljön, och tycker att 
det bör finnas fler kortare cykelbanesträckor i staden, till exempel i komplexa gatumiljöer 
eller passager med mycket gående, där en rödmarkerad cykelbana kan göra det tydligare, 
minska olycksrisk och öka tryggheten för de som cyklar. 
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